
 
From: Fredriksen Tor Inge <Tor.Inge.Fredriksen@norconsult.com 
<mailto:Tor.Inge.Fredriksen@norconsult.com>>  
Sent: Sunday, November 3, 2019 10:18 PM 
To: Aleheim, Åse <Ase.Aleheim@sveio.kommune.no <mailto:Ase.Aleheim@sveio.kommune.no>> 
Cc: postmottak@sveio.kommune.no <mailto:postmottak@sveio.kommune.no> 
Subject: VS: Innspill kommuneplan 2019-2032 - G/Brnr 83/47 og 83/72 
 
Viser til tidligere innsendt innspill i fm rullering av kommuneplan for Sveio kommune. 
Viser også til dialog med deg ved starten av året. 
 
Vi ble da oppfordret til å komme med noe flere detaljer i løpet av året. 
 
Vedlagt ligger i pdf det opprinnelige innspillet. I tillegg er en noe amatørmessig illustrasjon på en mulig 
beliggenhet. Imidlertid fremstår hytta plasser nærmere strandlinjen enn på plantegningen. Du får derfor 
ta illustrasjonen litt med «en klype salt». Intensjonen er i alle fall å plassere den opp mot tomtegrensen i 
bakkant. 
Det er lagt opp til en hytte som følger en tradisjonell stil/arkitektur (ikke funkis), slik at den skal gli godt 
inn i nærmiljøet. I tillegg er det ønskelig å sikre både beskyttelse for innsyn/utsyn ved å beholde en del 
av beplantningen som i dag går langs sjøen. 
 
I tillegg er følgende informasjon relevant i saken : 

- Naboen som er nevnt under har i mellomtiden fått aksept for våtrom i sitt utvidede sjøhus. Dette 
kommer da i tillegg til den allerede etablerte store utbyggingen som er akseptert. 

- Det er senere år opparbeidet en god grusvei, som er utbedret og tåler vesentlig større belastning 
etter naboen byggeprosjekter 

- Det er etablert tilfredsstillende tilgang på kommunalt vann 
- Det er etablert tilfredsstillende kapasitet på septiktank - slik at all kloakk håndteres 

forskriftsmessig på egen grunn. 
 
Det betyr at vårt omsøkte tiltak ikke fører til behov for ekstra inngrep ut over selve byggetiltaket. 
 
Har du noe informasjon om når vårt forslag blir endelig vurdert ? Og når kommuneplanen skal opp til 
endelig behandling ? 
 
På vegne av Svein og Marit Engedal 
 
Tor Inge Fredriksen 
 
 
 
Fra: Fredriksen Tor Inge  
Sendt: 22. desember 2017 17.55 
Til: postmottak@sveio.kommune.no <mailto:postmottak@sveio.kommune.no> 
Emne: Innspill kommuneplan 2019-2032 - G/Brnr 83/47 og 83/72 
 
Viser til utlysning ang rullering av kommuneplan for Sveio kommune. 
 



På vegne av eierne Svein Dagfin og Marit Engedal (mine svigerforeldre), ønsker vi å be om endring av formål 
på G.nr 83 Br.nr 47 og G.nr 83 Br.nr 72, adresse Ålfjordvegen 1286. 
Arealet ligger på Holmen innerst i Ålfjorden, vis a vis Våga. 
 
Dette er en sammenhengende fritidseiendom som har totalt areal på ca 2.600 m2. 
 
Eiendommen har vært i familiens eie siden 1986. Siden den gang har familiens to barn fått egne familier, og 
hele slekten benytter nå den gamle hytten som er oppført på 50-tallet. 
Det har tidligere i tillegg vært oppført en fritidseiendom mellom dagens bolig og eksisterende naust. Kun noen 
rester av grunnmuren/steiner ligger igjen etter denne. 
 
Familien har tidligere bedt om at arealet omdisponeres fra LNF-område til den faktiske bruk det har i dag : 
«Fritidsbustader». Innspillet ble innsendt ved forrige rullering av kommuneplanen. 
Den gang var argumentet at man ikke ønsket større belastning på Holmen. 
 
I mellomtiden har det skjedd store endringer på de andre fritidsboligene på Holmen. 
Sist har Sveio kommune akseptert til dels drastiske tiltak på Ålfjordveien 1290, G.nr 83, Br.nr 4. 
Tiltaket har medført riving av eksisterende bygninger som er erstattet med vesentlig større og moderne 
fritidsboliger. I tillegg er det akseptert store inngripen i naturen med arealopparbeidelse, hogst og nye veier. 
Det er etablert svømmebasseng, tekniske anlegg og eksisterende sjøhus blir erstattet med en ny fritidsbolig. 

 
Dette må bety at kommunen har endret sin holdning til belastningen på Holmen. 
 
Familien Engedal ønsker derfor at tilsvarende muligheter gis på deres eiendom.  
Det bør derfor være naturlig at Sveio kommune endrer arealformål på samtlige fritidseiendommer på 
Holmen, men for familien Engedal er det først og fremst egne eiendommer det herved sendes innspill på. 
Familien ønsker å utvide/modernisere eksisterende fritidsbolig, samt sette opp en mindre fritidsbolig - slik at 
begge barn med familie har bedre muligheter til å benytte eiendommen samtidig og i fremtiden. 
Eksisterende annex vil kunne bli vurdert revet dersom kommunen mener at det totale bebygde arealet 
overstiger utnyttelsesgraden. 
De to bygningene antas å ha en grunnflate på 100 m2 hver. Dette tiltaket vil selvsagt sendes inn som egen 
søknad.  
Det forventes likebehandling og like muligheter med de tiltak naboen nå har klart å gjennomføre.  
 
Familien ber derfor om at arealformål på 83/47 og 83/72 endres til Fritidsbustader.  
Se vedlagt kartunderlag for innspillet. 
 

 
Vennlig hilsen 
Tor Inge Fredriksen 

 
 


